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brak zdjęcia
Nigdy jeszcze wspólna sesja Rad Miejskich Cieszyna i Czeskiego Cieszyna nie była tak

radosna, jak ta, którą zwołano na 9 czerwca do ratusza w nadolziańskim mieście. Powodem było
wprowadzenie dwustronnego ruchu na obydwu mostach dla pieszych. 
Warto przypomnieć, że to właśnie rady były od połowy lat 90, najbardziej konsekwentnymi
orędownikami wprowadzenia takiego ruchu. Podejmowano w tej sprawie uchwały, kierowano
petycje do wszystkich kompetentnych czynników, ale zarówno Praga, jak i Warszawa
odpowiadały stanowczo „nie” – i pewnie byłoby tak nadal -  mówi burmistrz miasta Bogdan Ficek
– gdyby nie wejście Polski i Czech do Uni Europejskiej. Podkreślił też, że zapracowali na ten
sukces nie tylko radni, ale również działacze wielu organizacji. Niedawno przychyliła się do
wniosku polsko-czeska Grupa Robocza ds. Przekraczania i Infrastruktury Drogowej.

- Nie wierzyłem, że to się uda – stwierdził szczerze burmistrz Czeskiego Cieszyna Jidrich
Sznapka. – uważam dwustronny ruch za najważniejsze wydarzenie bieżącego roku.

Mówiono również o budowie nowego mostu na Olzie. Najpierw miała to być odbudowa
istniejącej niegdyś drewnianej kładki, ale obecnie jest już na warsztacie solidny most. Projekt
wstępny opracował francuski architekt Francais Roche. Gdyby został zrealizowany, powstałoby
prawdziwe dzieło sztuki.

Zdaniem radnych na temat celowości zamierzonej inwestycji są jednak podzielone.
Pewnie byłoby inaczej, gdyby nadal obowiązywał na mostach ruch jednokierunkowy, ale
sytuacja się zmieniła. Upoważniono jedna obu burmistrzów do prowadzenia dalszych rozmów w
tej sprawie.
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